# The Hong Kong Jockey Club invites nomination for the Striding On Scholarship

The Hong Kong Jockey Club Charities Trust established the Scholarships in 1998 with an aim to nurture compassionate and socially-minded leaders for the betterment of Hong Kong. Over the past 27 years, more than 1,200 outstanding young people were supported to pursue their academic and professional aspirations.

In 2023, the **Chairman's Scholarship** and the **Striding On Scholarship**, were introduced to reward outstanding secondary school students in pursuing undergraduate studies in Hong Kong. The Chairman's Scholarship is awarded to students with exceptional academic achievement, while the Striding On Scholarship recognises local students who have achieved excellence while demonstrating resilience and strength of mind in overcoming adversity or life challenges.

The fourth cohort of these two Scholarships is open for secondary school principals to nominate students in the graduating class from 1 December 2025 to 2 April 2026.

#### **About the Hong Kong Jockey Club**

Founded in 1884, The Hong Kong Jockey Club is a world-class racing club that acts continuously for the betterment of our society. The Hong Kong Jockey Club Charities Trust is one of the world's leading charity donors. Working with the Government, non-governmental organisations and community partners, the Club's Charities Trust proactively seeks out the root causes of social issues, bringing multiple and cross-sectoral parties together to address them through innovative approaches.

## About The Hong Kong Jockey Club Striding On Scholarship

The Hong Kong Jockey Club Striding On Scholarship recognises students who have achieved excellence while demonstrating resilience and strength of mind in overcoming adversity or life challenges. These may include but are not limited to: challenges that arise from special educational needs or other forms of disabilities, health needs, prejudices on account of the individual's race, gender or religious beliefs, hardships of all types (financial or otherwise), or other extenuating personal or familial circumstances.

#### Eligibility

- Have the right of abode or the right to land in Hong Kong, or have entered Hong Kong on One-way Permits;
- Be studying in a local secondary school in Hong Kong;
- Have a strong intention and likelihood to matriculate in a University Grants Committee (UGC)-funded undergraduate programme at any one of the eight UGC-funded institutions or an undergraduate programme at The Hong Kong Academy for Performing Arts (HKAPA) for their first undergraduate degree;
- Demonstrate resilience and strength of mind to overcome adversity or life challenges and achieve excellence; and
- Be taking their university-entrance public examination for the first time in the same academic year as the time of their application.

### Selection Criteria

The selection of the recipient for the Striding On Scholarship will comprehensively evaluate:

- The excellence of the applicant's achievements;
- The severity of the applicant's adversities or challenges; and
- The applicant's track record or aspirations for bringing positive impact to their community.

### Scholarship Coverage

The scholarship supports students to pursue their undergraduate studies in Hong Kong:

- Full tuition fees, academic and living allowances for the entire normative duration of study towards an undergraduate degree programme
- Overseas learning subsidies
- An opportunity to participate in a leadership programme for JC Scholars

### **Application Procedure**

Interested students should apply to this scholarship before they enter university and in their last year of secondary school through principal nomination. Each secondary school in Hong Kong can nominate up to two students for this scholarship.

Interested parties should visit the scholarship website at <a href="https://www.jcscholarships.hk/en-US/Scholarship-Schemes/Striding-On-Scholarship/">https://www.jcscholarships.hk/en-US/Scholarship-Schemes/Striding-On-Scholarship/</a>. Applications must be submitted via the scholarship website by the application deadline.

#### **Application Deadline**

Thursday, 2 April 2026, 6:00 pm (Hong Kong Time)

## 香港賽馬會邀請提名申請駿步人生獎學金

香港賽馬會慈善信託基金於 1998 年成立香港賽馬會獎學金,致力培育德才兼備的未來領袖,建設更美好香港。在過去 27 年,逾 1,200 位優秀青年透過獎學金計劃資助他們追求學術與專業理想。

於 2023 年,香港賽馬會推出主席卓越獎學金及駿步人生獎學金,以嘉許優秀的中學生在香港就讀本科課程。主席卓越獎學金旨在嘉許學業成績彪炳的學生,而駿步人生獎學金以表彰在面對生活逆境或挑戰時仍然自強不息的本地優秀學生。

第四屆獎學金於 2025 年 12 月 1 日至 2026 年 4 月 2 日期間接受提名,誠邀各中學校長提名中六學生申請。

#### 關於香港賽馬會

香港賽馬會成立於 1884 年,是致力建設更美好社會的世界級賽馬機構。香港賽馬會慈善信託基金位居世界前列的慈善捐助機構,主動深入了解社會問題的根源,與政府、非政府組織及社區機構攜手,透過跨界別及多方協作,共謀創新的解決方案。

### 關於香港賽馬會駿步人生獎學金

香港賽馬會駿步人生獎學金旨在表彰在面對生活逆境或挑戰時仍然自強不息的優秀學生。有關的逆境或挑戰可包括而不限於:因特殊學習需要、其他形式的殘疾或健康理由、基於種族、性別或宗教信仰的偏見、各種經濟或其他方面的困難,或其他特殊個人或家庭狀況等而引起的挑戰。

#### 申請資格

- 擁有香港居留權或入境權,或持單程證來港;
- 現正於香港就讀中學;
- 具強烈意向於香港的八所大學教育資助委員會(教資會)資助的大學或香港演藝學院 就讀首個本科課程;
- 具有堅韌不拔的毅力戰勝逆境,體現自強不息的精神;及
- 在遞交申請的學年內,首次參加大學入學公開考試。

#### 評選準則

香港賽馬會駿步人生獎學金的評選將綜合評估:

- 申請人各方面傑出的成就;
- 申請人所面對的逆境或挑戰的程度;及
- 申請人對社會服務的貢獻及願景。

#### 獎學金資助

獎學金資助學生在香港就讀本科課程:

- 正常修業期內的全額學費、學術和生活津貼
- 海外學習津貼
- 參與賽馬會學人領袖培訓計劃的機會

## 申請程序

獎學金的遴選會於學生入讀大學之前進行。有志申請獎學金的學生須於中學最後一年透過校長提名。每所中學的校長每年最多可提名兩名學生。

有興趣人士請瀏覽獎學金網頁: <a href="https://www.jcscholarships.hk/zh-HK/Scholarship-schemes/Striding-On-Scholarship/">https://www.jcscholarships.hk/zh-HK/Scholarship-Schemes/Striding-On-Scholarship/</a>。申請必須於截止日期之前於獎學金網頁上提交。

## 截止日期

2026年4月2日(星期四)下午6時(香港時間)

## 香港赛马会邀请提名申请骏步人生奖学金

香港赛马会慈善信托基金于 1998 年成立香港赛马会奖学金,致力培育德才兼备的未来领袖,建设更美好香港。在过去 27 年,逾 1,200 位优秀青年透过奖学金计划资助他们追求学术与专业理想。

于 2023 年,香港赛马会推出**主席卓越奖学金及骏步人生奖学金**,以嘉许优秀的中学生在香港就读本科课程。主席卓越奖学金旨在嘉许学业成绩彪炳的学生,而骏步人生奖学金以表彰在面对生活逆境或挑战时仍然自强不息的本地优秀学生。

第四届奖学金于 2025 年 12 月 1 日至 2026 年 4 月 2 日期间接受提名,诚邀各中学校长提名中六学生申请。

#### 关于香港赛马会

香港赛马会成立于 1884 年,是致力建设更美好社会的世界级赛马机构。香港赛马会慈善信托基金位居世界前列的慈善捐助机构,主动深入了解社会问题的根源,与政府、非政府组织及社区机构携手,透过跨界别及多方协作,共谋创新的解决方案。

#### 关于香港赛马会骏步人生奖学金

香港赛马会骏步人生奖学金旨在表彰在面对生活逆境或挑战时仍然自强不息的优秀学生。有 关的逆境或挑战可包括而不限于:因特殊学习需要、其他形式的残疾或健康理由、基于种族、 性别或宗教信仰的偏见、各种经济或其他方面的困难,或其他特殊个人或家庭状况等而引起 的挑战。

#### 申请资格

- 拥有香港居留权或入境权,或持单程证来港;
- 现正于香港就读中学;
- 具强烈意向于香港的八所大学教育资助委员会(教资会)资助的大学或香港演艺学院 就读首个本科课程;
- 具有坚韧不拔的毅力战胜逆境,体现自强不息的精神;及
- 在递交申请的学年内,首次参加大学入学公开考试。

#### 评选准则

香港赛马会骏步人生奖学金的评选将综合评估:

- 申请人各方面杰出的成就;
- 申请人所面对的逆境或挑战的程度;及
- 申请人对社会服务的贡献及愿景。

### 奖学金资助

奖学金资助学生在香港就读本科课程:

- 正常修业期内的全额学费、学术和生活津贴
- 海外学习津贴
- 参与赛马会学人领袖培训计划的机会

## 申请程序

奖学金的遴选会于学生入读大学之前进行。有志申请奖学金的学生须于中学最后一年透过校 长提名。每所中学的校长每年最多可提名两名学生。

有兴趣人士请浏览奖学金网页:<u>https://www.jcscholarships.hk/zh-CN/Scholarship-Schemes/Striding-On-Scholarship/</u>。申请必须于截止日期之前于奖学金网页上提交。

## 截止日期

2026年4月2日(星期四)下午6时(香港时间)



## TWO UNDERGRADUATE SCHOLARSHIPS ARE OPEN FOR NOMINATIONS FROM SECONDARY SCHOOL PRINCIPALS

# THE HONG KONG JOCKEY CLUB CHAIRMAN'S SCHOLARSHIP

An undergraduate scholarship for students with exceptional academic achievement to pursue undergraduate studies in Hong Kong

## **ELIGIBILITY**

Exceptional academic performance (likely to obtain top score in public examination)

## COMPREHENSIVE COVERAGE:

- One-off cash award
- Full tuition fees
- Academic and living allowances
- Overseas learning subsidies
- Participation in a leadership programme for JC Scholars

## THE HONG KONG JOCKEY CLUB STRIDING ON SCHOLARSH

An undergraduate scholarship for students who have achieved excellence while demonstrating resilience and strength of mind in overcoming adversity or life challenges

## **ELIGIBILITY\***

- Demonstrate resilience and strength of mind in overcoming adversity or life challenges and achieve excellence
- Local students

## COMPREHENSIVE COVERAGE:

- Full tuition fees
- Academic and living allowances
- Overseas learning subsidies
- Participation in a leadership programme for JC Scholars

## **HOW TO APPLY**

Each principal of a secondary school in Hong Kong can nominate up to 3 students for the Chairman's Scholarship, and up to 2 students for the Striding On Scholarship.

Students who are studying in Hong Kong, Chinese Mainland and other countries and regions, and wish to apply for the Chairman's Scholarship, please check the scholarship website for application details.

## LEARN MORE



## **DEADLINE**

All applications must be submitted by secondary schools ON OR BEFORE 2<sup>ND</sup> APRIL 2026

## OTHER SCHOLARSHIP SCHEMES BY THE HONG KONG JOCKEY CLUB INCLUDE

- The HKJC Compassionate Leader Scholarship
- The HKJC Graduate Scholarship
- The HKJC Music and Dance Scholarship
- The HKJC Vocational Education Scholarship

<sup>\*</sup> Please refer to the application guidelines on the scholarship website for details on the eligibility, selection criteria, conditions for award, and application procedures.





## 兩項本科獎學金現正接受校長提名

## 香港賽馬會

# 主席卓越獎學金

旨在嘉許學業成績彪炳的學生於香港 就讀本科課程

## 申請資格\*

頂尖的學業成績(極有可能在公開考試中取得最高成績)

## 獎學金涵蓋:

- 一次性現金獎勵
- 全額學費
- 學術及生活津貼
- 海外學習津貼
- 參與為賽馬會學人而設的領袖培訓計劃

## 香港賽馬會

# 駿步人生獎學金

旨在表彰在面對生活逆境或挑戰時仍然 自強不息的優秀學生

## 申請資格\*

- 具有堅韌不拔的毅力戰勝逆境, 體現自強不息的精神
- 本地學生

## 獎學金涵蓋:

- 🧡 全額學費
- 學術及生活津貼
- 海外學習津貼
- 參與為賽馬會學人而設的領袖培訓計劃

## 如何申請

每所中學的校長最多可以提名3名學生參與香港賽馬會主席卓越獎學金的甄選,以及2名 學生參與香港賽馬會駿步人生獎學金的甄選。

符合資格的本地、中國內地及其他國家或地區的學生皆可申請香港賽馬會主席卓越獎學金。詳情請參閱獎學金網站內的申請指引。

## 了解更多



## 申請期限

所有提名必須於 2026年4月2日 或之前經所屬中學提交

## 其他香港賽馬會獎學金,包括:

- 香港賽馬會善學善行獎學金
- 香港賽馬會音樂及舞蹈獎學金
- 香港賽馬會研究生獎學金
- 香港賽馬會職業教育獎學金
- \* 有關獎學金的申請資格、評選準則、得獎資格、申請流程等,請參閱獎學金網站上的申請指引。